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Sakliste 
 
Sak nr. Sakstittel  Arkivsaksnr. 
01/19 
 

Godkjenning av innkalling og sakliste  19/10239 

02/19 
 

Godkjenning av protokoll  19/10239 

03/19 
 

Orienteringar  19/10239 

04/19 
 

Nattlegevakt/legevaktsentral  19/10158 

05/19 
 

Prosjektet felles helseplattform  19/10149 

06/19 
 

Ulshav AS - samanslutning med Furene AS  19/10241 

07/19 
 

Interkommunalt samarbeid om barnevernsvakt 
på Sunnmøre 

 19/10155 

 
 
Ulsteinvik, 11.06.2019 
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01/19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
 
Vedtak: 

Innkallinga og saklista vart godkjende med følgjande merknad: 
· Grunna overgang til nytt sak- arkivsystem er utvalsnummereringa feil. 
· Eitt dokment vart lagt fram i møtet, jf. sak PS 06/19 "Uttale frå tilsette i 

Ulshav AS ang. fusjonsprosess og avtale om overdraging av aksjar til 
Furene AS" 
 

 
 
Behandling: 

Jf. sak 06/19 - ettersendt vedlegg: "Uttale frå tilsette i Ulshav AS ang. fusjonsprosess 
og avtale om overdraging av aksjar til Furene AS".  
Dokumentet vart lagt fram i møtet.  
Grunna overgang til nytt sak- arkivsystem er utvalsnummereringa feil. Første PS-sak 
skulle hatt utvalsnummer PS 19/20, og første RS-sak skulle hatt utvalsnummer RS 
19/9. 
 
 
 
 

 
 
 
02/19 Godkjenning av protokoll 
 
Vedtak: 

Protokollen frå møtet 07.05.2019 vart godkjend utan merknad. 
 
Behandling: 
 
 
 

 
 
 
03/19 Orienteringar 
 
Vedtak: 

Fellesrådet oppmodar om at turvegen/-stien til Hasundhornet vert utført etter 
kategori B. 
Orienteringane vart elles tekne til vitende. 

 
Behandling: 

OS 01/19 - SLT-koordinator Renate Pedersen presenterte rapporten frå Ungdata 
saman med representantar frå Ungdomsrådet; Andreas Sundgot og Amanda Låbakk.  
 
OS 02/19 - Kommunalsjef teknisk, Arne Runar Vik, orienterte om universelt utforma 
tursti til/rundt Osberget, handikapparkering og alternative turvegar/-stiar til 
Hasundhornet. 
 
OS 03/19 - Roar Øvrebøe presenterte kort Ulstein Frivilligsentral si årsmelding. Han 
etterlyste løyvet på kr. 50 000 som Levekårsutvalet innvilga i 2018. Administrasjonen 
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beklaga at dette ikkje hadde vore gjort, og kommunalsjef for oppvekst og kultur, Gry 
Nordal,  informerte at det var ordna med overføring i 2019 i staden.   
 
  
 
 
 
 
 

 
 
 
04/19 Nattlegevakt/legevaktsentral 
 
Vedtak: 

1. Kommunestyret vedtek at Ulstein kommune vil halde fram med 
felles interkommunal legevakt etter flytting av nattlegevakt frå Volda 
sjukehus til anna teneleg lokalisasjon i området Hovden/Furene.  

2. Kommunestyret vedtek at det i samband med flytting av 
nattlegevakta følgjer legevaktssentralen med. Legevaktssentralen 
blir då ein del av den interkommunale nattlegevakta organisatorisk 
og det skal ved slik flytting utarbeidast ei revidert avtale med Volda 
kommune som vertskommune. 

3. I samband med flyttinga vil det bli ein auke i kostnader knytt til leige 
av lokale. Om auken i driftskostnaden overstig kr. 300.000,- skal 
saka handsamast på nytt. Det vil også bli ein investeringskostnad til 
nytt utstyr med ei kostandsramme på 100 000 kr. Kostnaden må 
innarbeidast i budsjettet for 2020. 

4. Pkt. 1-3 forutsett at Ørsta og Volda kommune får på plass ein avtale 
om felles legevakt for ettermiddag/kveld og helg i tenelege lokale. 

 
 
Behandling: 

Norunn Kirkebø Elde, kommuneoverlege, orienterte om saka og la fram justert 
tilråding i punkt 3 frå rådmannen grunna feil i saksframlegget: 
I samband med flyttinga vil det bli ein auke i kostnader knytt til leige av lokale. Om 
auken i driftskostnaden overstig kr. 300.000,- skal saka handsamast på nytt. Det vil 
også bli ein investeringskostnad til nytt utstyr med ei kostandsramme på 100 000 kr. 
Kostnaden må innarbeidast i budsjettet for 2020. 
 
Røysting: 
Rådmannen si tilråding, med justert punkt 3, vart vedteken med 7 mot 0 røyster.  
 
 

 
 

Rådmannen si tilråding: 
 

1. Kommunestyret vedtek at Ulstein kommune vil halde fram med felles interkommunal 
legevakt etter flytting av nattlegevakt frå Volda sjukehus til anna teneleg lokalisasjon i 
området Hovden/Furene. 
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2. Kommunestyret vedtek at det i samband med flytting av nattlegevakta følgjer 
legevaktssentralen med. Legevaktssentralen blir då ein del av den interkommunale 
nattlegevakta organisatorisk og det skal ved slik flytting utarbeidast ei revidert avtale 
med Volda kommune som vertskommune.  

 
3. I samband med flyttinga vil det bli ein auke i kostnader knytt til leige av lokale. Om 

driftskostnaden overstig kr. 300.000,- skal saka handsamast på nytt. Det vil også bli 
ein investeringskostnad til nytt utstyr med ei kostandsramme på 100 000 kr. Kostnaden 
må innarbeidast i budsjettet for 2020. 

 
4. Pkt. 1-3 forutsett at Ørsta og Volda kommune får på plass ein avtale om felles legevakt 

for ettermiddag/kveld og helg i tenelege lokale. 

 
 
 

 
 
 
05/19 Prosjektet felles helseplattform 
 
Vedtak: 

 
1. Kommunestyret syner til prosjektet for innføringa av Helseplattforma og 

sluttar seg til organiseringa som er skissert i saksutgreiinga. 
Kommunestyret er kjent med at prosjektet vil medføre prioritering av 
interne ressursar. 

 
2. Kommunestyret oppmodar staten om å ta medansvar for finansiering av 

Helseplattforma, og sikre innføringa av «Ein pasient – ein journal» skjer på 
like vilkår for alle kommunane i landet sjølv om Midt-Norge er først ut som 
eit regionalt utprøvingsprogram. 

 
 
 

 
Behandling: 

Røysting: 
Rådmannen si tilråding vart vedteken med 7 mot 0 røyster. 
 

Rådmannen si tilråding: 
 

1. Kommunestyret syner til prosjektet for innføringa av Helseplattforma og sluttar 
seg til organiseringa som er skissert i saksutgreiinga. Kommunestyret er kjent 
med at prosjektet vil medføre prioritering av interne ressursar. 

 
2. Kommunestyret oppmodar staten om å ta medansvar for finansiering av 

Helseplattforma, og sikre innføringa av «Ein pasient – ein journal» skjer på like 
vilkår for alle kommunane i landet sjølv om Midt-Norge er først ut som eit 
regionalt utprøvingsprogram. 
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06/19 Ulshav AS - samanslutning med Furene AS 
 
Vedtak: 

Fellesrådet for eldre og menneske med nedsett funksjonsevne kan ikkje tilrå at 
Ulshav AS går inn i Furene AS slik saka no føreligg. Det er i saka ikkje vist til 
brukarmedverknad, verken for dei som er brukarar av tilbodet eller 
organisasjonane. Det er i saksutgreiinga heller ikkje vist til livskonsekvensar for dei 
som har tilbodet i dag, eller korleis ein ynskjer å løyse framtidige behov for 
arbeidsplassar i regi av kommunen.  
 

 
Behandling: 
, foreslått av Eli Skaatun, Lag og organisasjonar 

Fellesrådet for eldre og menneske med nedsett funksjonsevne kan ikkje tilrå at 
Ulshav AS går inn i Furene AS slik saka no føreligg. Det er i saka ikkje vist til 
brukarmedverknad, verken for dei som er brukarar av tilbodet eller 
organisasjonane. Det er i saksutgreiinga heller ikkje vist til livskonsekvensar for dei 
som har tilbodet i dag, eller korleis ein ynskjer å løyse framtidige behov for 
arbeidsplassar i regi av kommunen.  
 

 

Eitt vedlegg vart lagt fram i møtet: "Uttale frå tilsette i Ulshav AS ang. fusjonsprosess 
og avtale om overdraging av aksjar til Furene AS". 
Røysting: 
Framlegget frå Eli Skaatun vart vedteke med 7 mot 0 røyster. 
Rådmannen si tilråding fall med 0 mot 7 røyster.  
 

Rådmannen si tilråding: 
 
Ulstein kommune godkjenner utkastet til fusjonsavtale med Furene AS slik den ligg 
føre i vedlegg 1.  
 
 

 
 
 
07/19 Interkommunalt samarbeid om barnevernsvakt på Sunnmøre 
 
Vedtak: 

Ulstein kommune takkar ja til tilbod om å ta del i interkommunal barnevernsvakt på 
Sunnmøre med Ålesund som vertskommune. 
Det vert lagt fram ei eiga sak for godkjenning av samarbeidsavtale med Ålesund 
kommune om interkommunal barnevernsvakt etter vertskommunemodell jf. 
kommunelova § 28. 
For 2019 kan kostnader knytt til barnevernsvakt dekkast av prosjektmidlar. For 
2020 og vidare må tiltaket inn i økonomiplanen. Modell for kostnadsfordeling kjem i 
vertskommuneavtalen. Alternativ med ulik kostnadsfordeling er vist i saksutgreiinga 
og ligg rundt 350 000.   
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Behandling: 

Røysting: 
Rådmannen si tilråding vart vedteke med 7 mot 0 røyster.  
 

Rådmannen si tilråding: 
 
Ulstein kommune takkar ja til tilbod om å ta del i interkommunal barnevernsvakt på 
Sunnmøre med Ålesund som vertskommune. 
 
Det vert lagt fram ei eiga sak for godkjenning av samarbeidsavtale med Ålesund 
kommune om interkommunal barnevernsvakt etter vertskommunemodell jf. 
kommunelova § 28. 
 
For 2019 kan kostnader knytt til barnevernsvakt dekkast av prosjektmidlar. For 
2020 og vidare må tiltaket inn i økonomiplanen. Modell for kostnadsfordeling kjem i 
vertskommuneavtalen. Alternativ med ulik kostnadsfordeling er vist i saksutgreiinga 
og ligg rundt 350 000.   
 

 
 
 


